
Heineken denkt aan sterke drank
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Heineken denkt na over een eigen merk wodka, gin of whisky. Dat zegt topman Philip de Ridder van Heineken
Nederland tegenover De Telegraaf. Hij is hiertoe in gesprek met zijn directie. 

De brouwer stelt meerdere redenen te hebben voor een eigen merk sterke drank. Zo daalt de bierconsumptie
per hoofd van de bevolking al een kwart eeuw en zorgde de ’ het vorig jaar ingestelde rookverbod voor en
slecht afgelopen kwartaal in de horeca, stelt De Ridder. 

Ook in de retail, waar Heineken zeventig procent van zijn omzet vandaan haalt, kende het jaar een slechte
start. “De accijns werd verhoogd, waardoor een kratje 0,55 eurocent duurder werd. Daarbovenop kwam een
aangekondigde prijsverhoging van ons.” 
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